
  

  
  

Z á p i s n i c a  

Z 1 riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Cerove, 

konaného  dňa 16.12.2022 o 16,00 hod v zasadačke obecného úradu 

  

  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice  
Ospravedlnení:0 

Neospravedlnení:0 

 

Program:  

 1./ Otvorenie zasadnutia  

2./ Voľba  overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3./ Schválenie programu rokovania 

4./ Kontrola plnenia uznesení 

5./ Nájomná zmluva Bella 

6./ Komunálna poisťovňa – havarijné poistenie IVECO 

7./ Správa audítora – účtovná závierka obce Cerovo za rok 2021 

8./ Úprava rozpočtu obce Cerovo na rok 2022 

9./ Stanovisko hl. kontrolórky k rozpočtu obce na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 

10./ Rozpočet obce Cerovo na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 

11./ Plán činnosti hlavnej kontrolórky 

12/ Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

13./ Dotácia pre deti navštevujúce ZUŠ Modrý Kameň 

14./ VZN o poplatkoch za komunálne odpady 

15./ VZN o poplatkoch za stravovanie, MŠ a ŠKD 

16./ Rôzne 

17./ Diskusia  

18./ Záver  

  

 

1. Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla p. starostka Mgr. Margita Boďová, ktorá 
privítala všetkých prítomných poslancov. Konštatovala, že sú prítomný 7 poslanci a obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

 

 

 



 

2. Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Bartko a p. Boďa. 

Za zapisovateľku bola určená: p. Fiľová.  

 Títo boli schválení nasledovne: 7 poslanci hlasovali za.  

  

3. Schválenie programu   

 Po prečítaní programu zastupiteľstva starostka obce informovala poslancov o doplňujúcom 

bode programu Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce a  všetkých prítomných sa ešte 

opýtala, či nemá niekto doplňujúci bod do programu, na čo odpovedali všetci jednotne, že nie.   

 

Program rokovania bol schválení- 7 poslanci hlasovali za   

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenia:   

č. 226/2022- Úprava rozpočtu ZŠ o odmeny- uznesenie splnené 

            č. 227/2022- Úprava rozpočtu obce – uznesenie splnené 

            č. 228/2022 – VZN o poplatkoch za stravovanie , MŠ a ŠKD,  samostatný bod programu nové 

č. 229/2022 – Dodatok k zmluve o nájme – Bella Timber, s. r. o., prítomný na zasadnutí, dnes 

samostatný bod programu 

č. 230/2022 – pozemky pod cestou lazy – majiteľom bolo zaslané vyrozumenie, že cesta sa 

bude vysporadúvať v rámci pozemkových  úprav 

č. 231/2022 – VZN o prenájme krátkodobého majetku  zverejnené - uznesenie splnené 

č. 232/2022 – cenník miestnych poplatkov – zverejnení  

 

  Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí berie 

na vedomie 6 poslancov.  

 

 

5. Dodatok k nájomnej zmluve Bella Timber, s. r. o.  

Pán Bella Miroslav bol oboznámený s cenou nájmu, ktorú navrhli poslanci na minulom 

zasadnutí, ale  s ktorou nesúhlasí a keď že bol prítomný na zasadnutí poprosila ho pani 

starostka o vyjadrenie. Pán Bella súhlasí s navýšením  sumy len nie až s takým navýšením 

ako je navrhnuté. Šesť rokov  platí pravidelne. Načo mu poslanci oponovali, že nájom doteraz 

určení mal na rozbehnutie podnikania a na tie metre štvorcové,  ktoré má v prenájme bol ten 

poplatok minimálny. Po vzájomnej diskusii sa dohodli na navrhovanej sume nájmu, ale s tým, 

že navrhovaná suma nájmu sa nebude meniť po dobu 5 rokov.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje uzatvorenie Dodatku k nájomnej zmluve 

– 7 poslancov.   

  

         

 

 

 



      

6. Komunálna poisťovňa, havarijné poistenie IVECO   

V tomto bode pani starostka informovala poslancov, že požiarny automobil IVECO DAILY prechádza 

do majetku obce na základe už  podpísanej  Darovacej zmluvy, čakáme len na avízo o odhlásení 

motorového vozidla MV SR a následne  nášho prihlásenia do evidencie motorových vozidiel 

v Krupine. Na základe tejto skutočnosti je potrebné pouvažovať či  uzatvoriť havarijnú  poistku na 

toto motorové vozidlo alebo nie. Suma takejto poistky je dosť vysoká. Nakoľko sa mal zasadnutia 

zúčastniť aj p. Hronček, ktorý sprostredkúva takéto poistenie, ale neprišiel poslanci rozhodnutie 

o uzatvorení poistky preložili na ďalšie zasadnutie. Za ten čas je potrebné zistiť uzatvorenie takéhoto 

poistenia – sumy vo všetkých dostupných  poisťovniach.  

 

7. Správa audítora – účtovná závierka obce Cerovo za rok 2021 

Poslanci obdržali správu audítora na preštudovanie pred konaním OZ a tvorí prílohu zápisnice.      

  

 Poslanci správu audítora k účtovnej závierke za rok 2021 berú na vedomie  v počte 6.  

 

8. Úprava rozpočtu obce Cerovo na rok 2022  

Poslanci dostali návrh  rozpočtu v čas  pred zasadnutím na preštudovanie.  

Pani  starostka informovala o navýšených položkách: 

Príjmy: - znížili o položku na chodník 

            - zvýšili sme o podielové dane v obci, z MPSVR sa žiadali financie na energie pre 

sociálne služby v sume 1700 eur v júni a 3000 eur v novembri, ktoré sú už aj na účte, tiež p. 

riaditeľka vybavila 9000 eur na letnú školu, voľby ktoré prebehli nedávno 1740 eur. 

Výdavky: - zvýšená položka platy KC – boli štyria pracovníci,  

        - navýšená položka energie o 2000 eur- avizované  zvýšenie od budúceho roka o 1,5%,  

      - špeciálne služby – geometrické plány- energeticky audit, geometrické plány Šulek 

a cesta, žiadosť o čelný nakladač 1000 eur, VO na budovu OcÚ,  

             Poslanci úpravu rozpočtu schvaľujú v počte – 7 poslancov za. 

 

9. Stanovisko hl. kontrolórky k rozpočtu obce na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025              

 Hlavná kontrolórka obce p. Marta Grendelová zaslala svoje stanovisko k návrhu rozpočtu na 

rok 2023 s výhľadom na roky 2024,2025 a tvorí prílohu zápisnice. 

 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023 a návrhu s výhľadom na 

roky 2024,2025 berie na vedomie 67 poslancov. 

 

 

 

 



 

10. Rozpočet obce Cerovo na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 - 2025 

              Návrh rozpočtu obce Cerovo na rok 2023 s výhľadom na roky 2024,2025 tvorí prílohu   

              zápisnice. Pani starostka informovala o skutočnostiach, podľa ktorých sa zostavil návrh  

              rozpočtu pre nadchádzajúce roky. 
               

              Rozpočet na rok 2023 schválilo 7 poslancov a  

              Rozpočet na roky 2024 a 2025 vzalo na vedomie 7 poslancov. 

 

11. Plán činnosti hlavnej kontrolórky  

Pani starostka prítomných oboznámila s plánom kontrol, ktorí tvorí prílohu zápisnice.  

Poslanci schválili plán kontrolnej činnosti v počte 7 poslancov. 

12. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce  

31. marca 2023 končí  hlavnej kontrolórke obce pracovná  zmluva  a ona už ďalej nechce 

pokračovať v pracovnom pomere, je potrebné vyhlásiť 60 dní pred skončením výkonu 

terajšej kontrolórky nové voľby. Poslanci sa dohodli vyhlásiť voľby na 24. marca, kde 

určujú výkon funkcie hl. kontrolóra vo výške 3,5 hod. týždenne. Prihlášku je potrebné 

doručiť do 22. marca 2023 na adresu obecného úradu. 

 

Poslanci schválili vyhlásenie volieb hlavnej kontrolórky obce v počte 7 poslancov. 

 

13. Dotácia pre deti navštevujúce ZUŠ Modrý Kameň 

Aj tento rok ako aj predošlé roky sa obec snaží podporiť finančne deti ktoré navštevujú 

rôzne krúžky či umelecké školy mimo obce, o to menej potom musia platiť rodičia detí. 

Tento rok navštevujú túto umeleckú školu tri deti z našej obce, ktoré svoje úsilie hrať na 

hudobný nástroj predstavujú  na rôznych spoločenských podujatiach. Príspevok predstavuje 

sumu 150 eur za tri deti.  

             

              Poslanci schvaľujú dotáciu pre ZUŠ v počte 7 poslancov. 

14. VZN o poplatkoch za komunálne odpady 

Návrh na zvýšenie poplatku za komunálny  odpad a drobný odpad dostali poslanci na 

preštudovanie v čas. Po preštudovaní návrhu a informácii o avizovanom navýšení  cien za 

služby firmy Márius Pedersen,a. s. poslanci schvaľujú VZN o poplatkoch za komunálny 

odpad a drobný stavebný odpad v plnom rozsahu. Návrh VZN tvorí prílohu zápisnice. 

 

VZN o poplatkoch za komunálny odpad a drobný stavebný odpad schvaľuje 7 poslancov. 

 

15. VZN o poplatkoch za stravovanie, MŠ a ŠKD 

Zmenou finančného pásma pre školské stravovanie a štátnej dotácie – príspevok na stravu sa 

vypracovalo nové VZN. VZN tvorí prílohu zápisnice. 

 

Poslanci schvaľujú VZN v počte 7 poslancov 

 

 



 

16. Rôzne  

Ako prvé v tomto bode pani starostka navrhla určiť si priority do ďalšieho roka. Aj keď to 

nie je ľahké, keď že nevieme ako to bude po novom roku s elektrinou a podielovými  

daňami, sľúbili kompenzovať. Musíme rátať so spolufinancovaním rekonštrukcie obecného 

úradu asi 50 000 eur.  

Od roku 2024 má začať platiť nový stavebný zákon podľa, ktorého ak obec nemá územný 

plán nebudú môcť v obci nič postaviť. Na vypracovanie územného plánu je možné žiadať 

dotáciu, v rámci ktorej nám preplatia 80%  nákladov od 15 januára do 28 februára.  

Asi najväčšou prioritou bude oprava domu smútku v dedine, na ktorý sa žiadali financie už 

viackrát, ale zakaždým to zamietli a pravdepodobne v najbližšej dobe už žiadne takéto výzvy  

nebudú.  

17. Diskusia 

Pri diskusii sa poslanci vrátili k príspevku p. Bartku, ktorý  pri rokovaní o rozpočte navrhol 

či by sa nenašli nejaké financie na úpravu a skultúrnenie jednej časti ČOV a to takzvaného 

kačína. Poslanci boli informovaný aj ohľadne výstavby elektrického stĺpa v rómskej osade, 

ktorého osadenie a zakopanie kábla malo byť ešte tento rok a zapojenie na jar budúceho 

roka.  

 

12.  Záver  

 Na záver  všetkým starostka obce popriala šťastné a veselé prežitie vianočných sviatkov, 

úspešný vstup do nového roku a zároveň ich srdečne pozvala na  Štefanské  posedenie pri 

harmonike a  poďakovala za účasť.  

  

 

 

 

                                                                                                              .................................... 

                                                                                                                      zapisovateľka 

  

  

  

   

  

  

  

  

  

  

  

 

  


